
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Andrzeja Szewiñskiego

na 81. posiedzeniu Senatu
w dniu 29 lipca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Pragnê zwróciæ siê do Pana Ministra w zwi¹zku z proœb¹ o pomoc wójta gminy Lelów, dotycz¹c¹ ak-
ceptacji przez GDDKiA usytuowania projektowanych linii telekomunikacyjnych na terenie gminy Lelów
w pasie DK-46 oraz na terenach przylegaj¹cych do pasa drogowego.

W chwili obecnej prowadzona jest inwestycja pt. „Budowa sieci szerokopasmowej na terenie gminy
Lelów czêœæ IV: Budowa telekomunikacyjnych linii kablowych na terenie so³ectw: Œlêzany, Staromie-
œcie, Lelów, Lgota B³otna, Lgota Gawronna”.

Inwestycja ma na celu likwidacjê tak zwanych bia³ych plam telekomunikacyjnych na terenie kraju,
jednak¿e napotka³a na pewne problemy w realizacji.

Do GDDKiA skierowano trzy pisma dla trzech projektowanych odcinków pomiêdzy Lelowem i Lgot¹
B³otn¹ z proœb¹ o uzgodnienie projektowanych tras linii telekomunikacyjnych i uzyskano trzy wezwa-
nia o podobnej treœci, zalecaj¹ce poza uzupe³nieniami formalnymi przesuniêcia projektowanych tras.
Obecnie wed³ug zaleceñ GDDKiA wykonawca realizuj¹cy zadanie powinien odsun¹æ trasy projektowe
od krawêdzi jezdni drogi na 10 m w obszarze zabudowanym i 25 m poza obszarem zabudowanym, co
czyni inwestycjê na wy¿ej wymienionych odcinkach niewykonaln¹.

Z uwagi na wa¿ny interes spo³eczny – a z takim, wed³ug mnie, mamy do czynienia – proszê o przeana-
lizowanie mo¿liwoœci akceptacji tras przed³o¿onych we wniosku TELPR/548/2011 z dnia 23 maja
2011 r. lub zezwolenie na usytuowanie projektowanych przebiegów trasowych w pasie drogi.

Z wyrazami szacunku
Andrzej Szewiñski


